
Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 17.05.2022 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Mødeleder: Tina Joensen 
Referent: Kristine Baltsersen 
 

Deltagere: Tina Joensen, Kristine Herløv Baltsersen, Michael Larsen, 
Ninna Schou, Pia Frykman Lundgaard Nøhr, Maja Topp Nielsen, Sara 
Schnack, Pernille Jørgensen, Rikke Stenspil, Marianne Folmer Nielsen, 
Lene Jensen, Lone Mortensen 
 
Fraværende: Lone Mortensen, Sara Schnack. Krulle 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af 
dagsorden (B) og referat 
fra sidste møde 
 

Godkendt. 

Husk at gøre opmærksom på, hvis der ændres på 

datoerne, i forhold til dem som står i ref.  

Michael 

2. Handleplan for skolen 
2022/ 23 (O) 
 

Bestyrelsen er blevet orienteret om indholdet i 
skoleplanen for kommende skoleår. 

Tina 

3. Nyt fra Børnehuset og 
overgang til skole. (O) 
 

 Stjernestuen er i gang med et kunst forløb, hvor der 
kommer en kunstner udefra og laver forskellige ting. 
De afslutter forløbet med forældrekaffe.  
Brobygning er godt i gang med SFO, og i løbet af juni 
måned kommer de op og besøger 0 kl. på skolen. 

Kristine 

4. Årshjul / aktiviteter i næste 
skoleår? (O) 
Herunder:  
-svømning 
-bibliotek  
-morgensamling 
-hverdagen  
 

Der bliver lagt aktiviteter ind i kalenderen på Aula, så 
man kan følge med i de forskellige aktiviteter, som 
kommer til at forgå det næste skoleår.  
 
Forældrene har en lille bøn, om at det vil være rigtigt 
rart, hvis det blev meldt ud 4 uger i forvejen, hvis de 
skal hjælpe med kørsel til stævner, da det ellers er 
svært at få det til at passe med deres arbejde.  
 
Tina informerer om at svømning er bestilt, men skolen 
har ikke fået svar tilbage endnu om hvornår de har 
fået tid.  
 
Forældrene spørger ind til om man kunne overveje om 
biblioteket kunne bruges mere, eller om det kunne 
være muligt at lukke op for at forældrene, sammen 
med deres børn, kunne låne extra bøger med hjem.   
 Eller om der var mulighed for at benytte rummet på 
anden måde. Tina og lærerne ved ikke helt endnu, 
hvad der skal ske med rummet, der er flere idèer til 
nytænkning og forbedring. At forældrene selv låner 
bøger med hjem går desværre ikke, da det vil medføre 
extra administrative opgaver.  
Forældrene synes det er en skam, at man ikke gør 
mere ud af at fortælle om at man holder morgensang, 
hverdag for alle børnene, da det er et supergodt 
initiativ. 
  

Fra Pernille, 
Tina 
orienterer 

5. Dialog om at begynde 
udarbejdelse af div. 
Principper 

I det ny skoleår skal vi have kigget, på de principper, 
som ligger for skolen, og have rettet dem til, så de kan 
blive lagt ud på skolens hjemmeside. 

Pernille 



 Da man pt. Ikke kan se dem nogle steder som 
forældre.  
  

6. Hvordan får vi 
forældreengagement og 
hvordan får vi sat Rørby 
skole på landkortet? (D) 
 

Forældrene fortæller at der er lavet fælles 
engagement for indskolingen, med fællesspisning for 
alle forældre og børn. 
Og at de vil prøve i det kommende år at få lavet nogle 
flere fælles engagementer, så børn og forældre kan 
lære hinanden at kende bedre. Det er fx et 
loppemarket i støbeskeen, samt juletræsfest. 
 
På sigt vil det være rigtigt godt hvis man kunne få 
laver noget med lokalsamfundet og de forskellige 
sportsklubber. 
 
 

Tina 

7. Nye skolebestyrelses-
medlemmer. 
 

Mikkels mor Kristine er valgt fra Børnehuset. 
Sofias mor Sara er valgt til skolen 
Mathias mor Victoria er valgt, til skolen  
De deltager på næste møde, Maja vil give de nye 
besked. 
  

Tina 

8. 
 

Datoer til 
skolebestyrelsesmøderne 
næste skoleår. 
 

05-09-22,  
25-10-22,  
30-11-22,  
12-01-23,    
27-02-23,  
12-04-23,   
25-05-23 

Tina 

9. Eventuelt (O) 
 

Der er kommet en del bemærkninger fra forældrene i 
SFO om, at børnene er for meget inde og at de 
oplever at børne spiller for meget PlayStation. 
 
De efterlyser informationer om, hvad der sker i løbet 
af dagen nede i sfo, så de kan se hvad deres børn har 
lavet.  
 
Forældrene efterlyser et møde, hvor de kan få aftalt 
principper for hvordan de afholder fødselsdage 
fremadrettet. Tina finder ud af hvor det kan blive 
afholdt.   
 
Skolen kunne godt tænke sig at få lavet nogle T-shirts 
til, når vi deltager i stævner eller er på udeskole. Hvis 
der er nogle som kender nogle, der måske kunne 
have lyst til at sponsorere dem og få deres logo på, 
må man rigtigt gerne sige til.  
Rikke vil prøve at høre et par steder.  
 

 

 

 


